
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 17. AVGUSTA DO 23. 
AVGUSTA 2010 
Torek, 17. avgust 2010: 

 združitev prekmurskih Slovencev z matičnim narodom 
Sreda, 18. avgust 2010: 

 ob 8. uri kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava v prostorih Tajništva SLS, Ljubljana 
 ob 10. uri sestanek ožjega SOO za delo, družino in socialo v zvezi s pokojninsko reformo 
 ob 13. uri odprtje pisarne OO SLS v Postojni 
 ob 16.30 uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s sodelavci s predstavniki RO SLS 

Slovenska Istra, Kras, Ajdovsko – goriška in Idrijsko – tolminska regija v dvorani MO Nova Gorica  
Četrtek, 19. avgust 2010: 

 ob 16.30 uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s sodelavci s predstavniki RO SLS 
Gorenjska, Zgornja Gorenjska, Osrednjeslovenska regija, Ljubljana in Zasavje v novih hlevih Sejmišča 
Komenda 

Petek, 20. avgust 2010: 
 ob 16.30 uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s sodelavci s predstavniki RO SLS 

Ptujsko – ormoška regija in Slovenske gorice v dvorani Doma kulture v Cerkvenjaku 
 ob 16.30 uri 3. redna seja SŽZ pri SLS v prostorih Tajništva SLS, Ljubljana 
 ob 20. uri redni občni zbor OO SLS Brežice v prostorih restavracije Štefanič, Brežice 

Sobota, 21. avgust 2010: 
 začetek 48. mednarodnega kmetijsko-živilskega sejma v Gornji Radgoni 

Ponedeljek, 23. avgust 2010: 
 ob 16.30 uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s sodelavci s predstavniki RO SLS 

Prlekija in Prekmurje  
  

18. TRADICIONALNI TABOR S
Ne pozabite si vzeti prostega dneva v nedeljo, 29. avgusta, ko se bomo spet srečali na tradicionalnem Taboru SLS, tokrat v Parku voja

dejavnosti in še marsikaj zanimivega, pripravljamo pa tudi pester zabavni program, v katerem bodo med drugim sodeloval
Da si boste lahko svoj dan v Pivki čim lažje organizirali, vam na naši spletni strani predstavljamo, kaj vse boste lahko počeli v Parku

obiskovalci Tabora lahko sodelovali v odgovarjanju na nagradna vprašanja o kandidatih za župane na lokalnih
čez manj kot 14 dni se vidimo v Pivki! 

 

LOKALNE VOLITVE 2010 
KANDIDATKA ZA ŽUPANJO MESTNE OBČINE KOPER OLGA FRANCA ZAČELA Z OBISKI GOSPODARSKIH 
DRUŽB NA OBALI  

http://www.parkvojaskezgodovine.si/
http://www.parkvojaskezgodovine.si/
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=2A371AF4-9F1D-C22F-C7A0-2F14474DB62C&linkid=newsContent


Koper, 16. avgust 2010 – Kljub 
poletnemu zatišju je 
podpredsednica SLS in 
predsednica MO SLS Koper Olga 
Franca, podpredsednica SLS in 
predsednica MO Koper, v teh 
dneh začela z delovnimi obiski v 
stebrih primorskega gospodarstva 
in drugih za Obalo pomembnih 
organizacijah.  
Prvi je bil tako obisk Intereurope, 
d. d., kjer jo je sprejel predsednik 
uprave Intereurope, d. d., mag. 
Ernest Gortan. Kandidatki in njeni 
ožji ekipi je predstavil trenutno 
stanje družbe in logistične 
dejavnosti ter načrtovane 
smernice razvoja koncerna 
Intereuropa v prihodnje. Obisk je 
bil koristen, saj je prispeval k 
oblikovanju  širše slike o 
gospodarstvu na Obali. 

Po obisku Intereurope se je Olga Franca oglasila na Debelem Rtiču, kjer se je z direktorico Karmen Kajba sprehodila 
po Mladinskem zdravilišču in letovišču Rdečega križa Slovenije na Debelem Rtiču, kjer je bila okolica polna otroškega 
smeha. Direktorica ji je predstavila njihove dejavnosti, nov hotel in bodoče načrte, Olga Franca pa je bila presenečena 
nad čudovito okolico, ki pa bi jo bilo treba z dodatnimi vlaganji še bolj urediti. »Ob prenovljenih objektih bi tudi urejena 
okolica postala še bolj prijazna do otrok, obiskovalcev in drugih uporabnikov uslug celotnega kompleksa. Predvsem bi 
pridobili tisti, ki na Debeli rtič ne pridejo samo na počitnice, ampak ima njihov obisk vzrok v slabšem zdravju 
(astmatiki),« je ob tem povedala Franca in poudarila, da ima »zdravilišče še veliko neizkoriščenega potenciala, ki pa 
ga brez pomoči lokalne skupnosti ne bodo zmogli izkoristiti.« 
Sledil je obisk hotela Aquapark Žusterna, kjer je Olgo Franca in njeno ožjo ekipo direktor Aleksander Volaš sprejel na 
terasi hotela. Predstavil jim je svoje dosežke in cilje v bodoče ter obenem podal število zanimivih idej za širjenje 
dejavnosti na področju turizma ter povezav med hotelom in podeželjem. Olga Franca je bila z obiskom zelo 
zadovoljna, saj ji taka srečanja dajejo priložnost spoznati ljudi, ki želijo narediti občino Koper tako, da bo ponujala 
priložnost razvoja za vse. 
Obisk Žusterne pa je bil krasna iztočnica za srečanje z direktorjem STO mag. Dimitrijem Picigo, kjer je bilo govora 
predvsem o delovanju Slovenske turistične organizacije ter o mehanizmih, ki bi omogočili še boljši razvoj turizma 
predvsem na Obali. Sogovornika seveda nista mogla mimo težav, ki tarejo slovenski turizem, kot sta na primer še 
vedno slaba prometna infrastruktura v nekaterih delih Slovenije ter črpanje evropskih sredstev za turistične namene.  
»Ti obiski so se do sedaj izkazali za izjemno koristne, saj mi dajejo dober vpogled v delovanje tako gospodarstva kot 
turizma na Obali, pa tudi širše. V pogovorih so se porodile dobre ideje za razvoj Občine Koper in prepričana sem, da jih 
lahko s svojo ekipo izvedem,« je že napovedala Olga Franca, predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo 
Mestne občine Koper. 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: VSE POGOSTEJŠE ZATEKANJE NEIZPLAČANIH PODIZVAJALCEV K 
SKRAJNIM UKREPOM ODRAZ DVOLIČNOSTI NAŠE PRAVNE DRŽAVE. 
Zaprtje velikega dela ljubljanske obvoznice in večine ljubljanskih vpadnic za tovorni promet je dokaz, da vpliv 

ljubljanskega župana seže vse do državnega političnega vrha.  
Ljubljana, 10. avgust 2010 - Poslanec SLS Franc Pukšič pozdravlja dogovor 
med predstavniki podjetja Grep in podizvajalci, a obenem opozarja, da v 
normalno delujoči pravni državi do česa takega sploh ne bi smelo priti. "V zvezi 
s Stožicami me pravzaprav nič več ne more presenetiti, tudi to ne, da je 
odločitev Prometnega inšpektorata RS glede zaprtja velikega dela ljubljanske 
obvoznice in večine vpadnic v mesto za tovorna vozila na novinarski konferenci 
pojasnjeval kar sam ljubljanski župan Zoran Janković. Trud, da bi se 
napovedano odprtje kljub neštetim pomanjkljivostim le zgodilo brez zapletov, 
je prešel mejo dobrega okusa," je ogorčen poslanec SLS Franc Pukšič, ki pa 
obenem izraža zadovoljstvo, da »je vendarle prišlo do dogovora med podjetjem 
Grep in podizvajalci. A odprtje Športnega centra Stožice bo vseeno 
zaznamovano z grenkim priokusom, da so se morali obupani podizvajalci 
zateči k takim ukrepom iz golega obupa nad brezizhodnostjo položaja.«...več 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=47626472-54D7-DE46-B879-340A724AB6A9&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=47626472-54D7-DE46-B879-340A724AB6A9&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=47626472-54D7-DE46-B879-340A724AB6A9&linkid=newsContent


 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ OPOZORIL NA KUP NEPRAVILNOSTI – MINISTER KRIŽANIČ PA NIČ? 
Ljubljana, 12. avgust 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič se sprašuje, zakaj se po torkovi novinarski konferenci, ko je 
opozoril na nepravilnosti, ki se dogajajo v družbi Talum, ni zgodilo še nič. Na konferenci je ministra za finance dr. 
Franca Križaniča pozval, naj začne s postopkom razrešitve mag. Danila Topleka, direktorja družbe Talum, z mesta 
predsednika nadzornega sveta NKBM. »V Talumu, ki je v večinski lasti države, se namreč dogaja preveč nepravilnosti, 
da bi lahko njegov direktor hkrati še vedno kredibilno opravljal funkcijo predsednika nadzornega sveta NKBM. Zanima 
me, ali se bo minister za finance sploh kaj odzval na vsa dejstva, ki sem jih predstavil v torek? Še posebej, ker je to le 
nekaj dejstev; argumentov za moj poziv in tudi dokumentov, ki jih podpirajo, imam še več, a glede na njegov molk se 
bojim, da ministra sploh ne zanimajo,« se sprašuje Pukšič in ugotavlja, da »se lahko v tej državi nepravilnosti vršijo kot 
po tekočem traku, pa nikomur ni nič.«...več 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: MINISTER KRIŽANIČ, RAZREŠITE PREDSEDNIKA NADZORNEGA SVETA 
NKBM DANILA TOPLEKA! 
Maribor, 10. avgust 2010 – Na današnji novinarski konferenci je poslanec SLS Franc Pukšič javno pozval ministra za 
finance Franca Križaniča k razrešitvi predsednika nadzornega sveta Nove kreditne banke Maribor Danila Topleka. V 
obrazložitvi je navedel vrsto razlogov za to, med drugim je opozoril na po njegovem dvomljivo izvedeno revizijo leta 
2007, v kateri naj bi podjetje revidiralo kar samo sebe, prav tako pa na vprašljive menjave domačih dobaviteljev, pri 
katerih je večino poslov začel prevzemati Merkur. Ob tem je tudi namignil, da je del zaslužka šel tudi za nekoga, ki je 
na ta način postajal solastnik Merkurja. "Zakaj je zdaj Vital kupoval in reševal Merkur? Zato, ker je nekdo iz Taluma 
imel delež v Merkurju in je torej prej in zdaj z državnim denarjem reševal svoj prikriti delež," se sprašuje Pukšič in 
dodaja, da je bil obveščen tudi o drugih večkratnih lastninjenjih manjših podjetij s strani Topleka v zadnjem 
desetletju, preko katerih se pretaka veliko denarja. Po njegovih besedah so nekatere med njimi že šle v stečaj, tudi 
zato, da so izbrisali sledove....več 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
NOVA GENERACIJA SLS: BREZ UKREPOV ZA AKTIVNEJŠE ZAPOSLOVANJE MLADIH TUDI DRŽAVNE 
STRUKTURNE REFORME NE BODO PRINESLE ŽELENIH UČINKOV. 

"Pozivamo k zagonu vladnega programa za pripravo projekcij bodočih 
kadrovskih potreb slovenske države." 
Ljubljana, 12. avgust 2010 - V Novi generaciji SLS ob svetovnem dnevu 
mladih izražamo skrb nad trendom vse večje brezposelnosti med mladimi, ki 
postaja največja težava teh generacij mladih državljank in državljanov. 
Pogrešamo nekoliko konkretnejše ukrepe s strani Vlade RS, ki bi zadevali 
ravno spodbude povečanega zaposlovanja mladih. "Predvsem dejstvo, da 
mladi po končanem študiju tudi za več let pristanejo na Zavodu za 
zaposlovanje RS, potegne za sabo verižno reakcijo problemov, s katerimi se 
bo vedno pogosteje morala soočati naša družba. Tu so povečani pritiski na 
socialne transferje in manjši priliv v pokojninsko blagajno, posledično pa 
zasledimo izredno nizko motiviranost mladine za hiter zaključek šolanja," 

pojasnjuje predsednik NG SLS Bor Zgonc....več 

 
PREDSEDNICA MO SLS KOPER OLGA FRANCA OPOZARJA NA PREDVIDENO PRODAJO NEPREMIČNIN 

MESTNE OBČINE KOPER 
Koper, 11. avgust 2010 – Predsednica MO SLS Koper Olga Franca, opozarja, 
da je Mestna občina Koper za jutri, 12. avgusta 2010, objavila javno dražbo 
za odprodajo petindvajset nepremičnin. Javna dražba je objavljena na osnovi 
sklepa mestnega sveta številka 478-322/2010 z dne 15. 7. 2010. Franca ob 
tem poudarja, da jih je v MO SLS Koper zmotila predvsem prodaja 
Poslovnega objekta Libertas ob severni obvoznici v Kopru in prodaja 
Poslovnega prostora Palača Panajotopolus v Bertokih....več 

 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5AEEB5BD-B8BA-A9F2-18B5-4FDA74220235&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5AEEB5BD-B8BA-A9F2-18B5-4FDA74220235&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=340E3D3D-65CA-E566-4696-CF69A041FE4F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=340E3D3D-65CA-E566-4696-CF69A041FE4F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=340E3D3D-65CA-E566-4696-CF69A041FE4F&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=E814AC1B-7FA8-0E37-F0F7-ADCBC1555330&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=E814AC1B-7FA8-0E37-F0F7-ADCBC1555330&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=C2191FB0-2917-3BA9-1237-120ECE05CCC5&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=C2191FB0-2917-3BA9-1237-120ECE05CCC5&linkid=newsContent


*** 
SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

